
PREZ'IDEI!I
M lASTA 

"ivi_C 

.., 
L,a,r,n i 5 6

Zi,:.lo'-'i il'r;'r; 1/ .l "
g7 i. '' :(' 1 '.,'l i I ,/,,\\.i\i; 

'K

sT. 0003,01.2024

Woclawek, dn, 01 lipca 2024 r.

Pan

Rafal Sobolewski
Radny Rady Miasta Wloclawek
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W odpowiedzi na interpelacjq wniesionE podczas V sesji Rady Miasta Woclawek dotyczqcq

podjgcia rozm6w wladz Gminy Miasto Wloclawek z pzedstawicielami Spolki Anwil S.A, w zakresie

dalszego wspierania wloctawskiej koszykowki upzejmie informujg, 2e 04 czerwca br. spotkalem siq

z Panem Konradem Tajdusiem Prezesem Tarzqdu Anwil S.A. Jednym z wielu temat6w poruszanych

podczas mojej wizyty w siedzibie spolki, byla ciqgloSd finansowania Klubu Koszykowki Wloclawek S.A'

Nieoceniona pomoc ze strony strategicznego sponsora naszej dru2yny, pozwala nam od wielu lat pisac

pigkn4 wloclawskq histong, na najwy2szym poziomie, Rownie2 dziqki ogromnemu wsparciu Miasta

Wloclawek mo2emy delektowad sie tym niezwykle widowiskowym sportem, zdobywajqc laury

w europejskich pucharach jak rownie2bycznaczqcEsitqw Orlen Basket Lidze, Jestem pzekonany,2e

zbli1ajqcy siq sezon, dostarczy nam kolejnych emocji i wielu sportowych pze2yc, poniewa2 wloclawscy

koszykaze po raz kolejny mogq liczyi na solidne wsparcie od swoich partnerow. Zgodnie z zapisami

nowej umowy sponsoringowej z dnia 25 czeruca 2024 r.,w sezonie 202412025 firma Anwil S,A pozostaje

nadal sponsorem strategicznym Klubu Koszykowki Woclawek S'A'
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Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr

Biuro Rady Miasta
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